
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 10. juli 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 31
Hvad er efter ministerens opfattelse en acceptabel tilledning af ikke-naturligt
forekommende stoffer til grundvand?
Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2014-15, 1. samling, jf.
MIU alm. del - spm. 577.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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Miljø- og Fødevareudvalget 2014-15 (2. samling)
MOF Alm.del  Spørgsmål 31
Offentligt


